
 

Rada Miejska w Łomiankach 

BRM.0002.20.2023 

 

Protokół nr LXXXIX/2023 
Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 

z dnia 21 grudnia 2023 roku 

 
 
LXXXIX Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła się dnia 21 grudnia 2023 roku  
o godz. 16:00 w auli widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno-Sportowego  
w Łomiankach przy ul. Staszica 2. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej  
w Łomiankach Maria Pszczółkowska.  
 
Ad 1. 
Otwarcie obrad. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska otworzyła LXXXIX Sesję 
Rady Miejskiej w Łomiankach.  
Powitała Radnych, Burmistrza, Zastępców Burmistrza, Skarbnik, Sekretarza Gminy, 
Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych i Instytucji Kultury, Przewodniczących Zarządów 
Osiedli i Sołtysów, Przewodnicząca Rady Młodzieżowej, Pracowników Urzędu, przedstawicieli 
prasy, Mieszkańców obecnych na sesji i przed monitorami komputerów oglądających sesję 
dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego.  
Poinformowała, że Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 
1990 roku o samorządzie gminnym oraz zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 
gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  
i dźwięk. Dodała, że w związku z RODO udział w Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach wiąże się  
z przetwarzaniem danych osobowych w zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień 
publicznych. 
Poinformowała, że do sytemu zalogowało się 16 Radnych i stwierdziła quorum niezbędne  
do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Przewodnicząca przypomniała, że porządek obrad sesji wraz z materiałami został przesłany 
Radnym pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji została 
opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 
w Łomiankach.  
Na obrady przybyła radna Agnieszka Zdunek. 
 



Następnie Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska odczytała zaproponowany porządek: 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Łomianki na rok 2023. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających  
z upływem roku budżetowego 2023. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania 
form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest 
przyznawane dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Łomianki. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej im. Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej lokal użytkowy 
oznaczony nr B 1.04. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej lokal użytkowy 
oznaczony nr S.04. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru północnej 
części osiedla Łomianki Chopina i północnej część osiedla Łomianki Pawłowo część A. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kępy 
Kiełpińskiej. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru zachodniej 
części sołectwa Łomianki Dolne – etap I. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 
poniesionych na świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku lub świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych przez osoby objęte wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 
programem „Posiłek  w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania w ramach realizacji wieloletniego rządowego 
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 



14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego 
zgłoszonych kandydatów na ławników. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego 
Policji informacji o kandydatach na ławników. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru zachodniej części 
sołectwa Łomianki Dolne – etap I. 

17. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 
18. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
19. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska  Poinformowała, że podpisała protokół z LXXXVIII 
sesji Rady Miejskiej.  
Na obrady przybyli: radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, radny Tomasz Henryk Dąbrowski. 
 
Godz. 16:07 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 1 porządku obrad. 
 
Ad 2. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki  
na rok 2023. 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że 19 grudnia 2023 r. wpłynęła 
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki 
na rok 2023. Autopoprawka omawiana była podczas posiedzenia Komisji Budżetowej.  
Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023 wraz z autopoprawką. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji 
dotyczącą projektu uchwały z autopoprawką. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023  
z autopoprawką. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za; 
0 głosów przeciw; 3 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny)  Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023. 
 
Godz. 16:11 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 2 porządku obrad. 

Ad 3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem 
roku budżetowego 2023. 
 



Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków 
niewygasających z upływem roku budżetowego 2023. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji 
dotyczącą projektu uchwały. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2023. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za; 
0 głosów przeciw; 3 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny)  Rada podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023. 
 
Godz. 16:14 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 3 porządku obrad. 
 
Ad 4. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania oraz 
form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli szkół 
i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Łomianki. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Anna Grabowska omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie rozpatrzenia projektu 
uchwały w sprawie ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania oraz form  
i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli szkół  
i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Łomianki. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania oraz form i specjalności kształcenia, na które 
dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez 
Gminę Łomianki. 
 
Godz. 16:16 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 4 porządku obrad. 
 
Ad 5. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 
Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Anna Grabowska omówiła projekt uchwały. 



Na obrady przybył radny Janusz Skonieczny. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jadwigi  
i Romana Kobendzów w Sadowej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (21 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. 
 
Godz. 16:20 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 5 porządku obrad. 
 
Ad 6. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości stanowiącej lokal użytkowy oznaczony nr B 1.04. 
 
Dyrektor Integracyjnego Centrum Dydaktyczno Sportowego w Łomiankach Ewelina Kordek 
omówiła projekt uchwały. 
Wiceprzewodniczący Komisji Technicznej Tomasz Dąbrowski przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  
z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości stanowiącej lokal użytkowy oznaczony nr B 1.04. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za; 
0 głosów przeciw; 2 głosy wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej lokal użytkowy oznaczony nr B 1.04. 

Godz. 16:23 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 6 porządku obrad. 
 
Ad 7. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości stanowiącej lokal użytkowy oznaczony nr S.04. 
 



Dyrektor Integracyjnego Centrum Dydaktyczno Sportowego w Łomiankach Ewelina Kordek 
omówiła projekt uchwały. 
Wiceprzewodniczący Komisji Technicznej Tomasz Dąbrowski przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  
z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości stanowiącej lokal użytkowy oznaczony nr S.04. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za; 
0 głosów przeciw; 3 głosy wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej lokal użytkowy oznaczony nr S.04. 
 
Godz. 16:26 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 7 porządku obrad. 
 
Ad 8. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru północnej części 
osiedla Łomianki Chopina i północnej część osiedla Łomianki Pawłowo część A. 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 
Gawron-Smater przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru północnej części osiedla Łomianki Chopina  
i północnej część osiedla Łomianki Pawłowo część A. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (21 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru północnej części osiedla Łomianki Chopina i północnej część osiedla Łomianki 
Pawłowo część A. 
 
Godz. 16:29 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 8 porządku obrad. 
 
 



Ad 9. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej. 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 
Gawron-Smater przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (21 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru Kępy Kiełpińskiej. 
 
Godz. 16:30 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 9 porządku obrad. 
 
Ad 10. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru zachodniej części sołectwa 
Łomianki Dolne – etap I. 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 
Gawron-Smater przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru zachodniej części sołectwa Łomianki Dolne 
– etap I. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (21 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru zachodniej części sołectwa Łomianki Dolne – etap I. 
 
Godz. 16:32 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 10 porządku obrad. 
 
 
 



Ad 11. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na 
świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci 
produktów żywnościowych przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem „Posiłek  
w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Łomiankach Dominika Kowalczyk-Ptasińska 
omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia 
z pomocy społecznej w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  
i w domu” na lata 2024-2028. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (21 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 
zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku 
lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych przez osoby objęte 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 
Godz. 16:35 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 11 porządku obrad. 
 
Ad 12. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 
programem „Posiłek  w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Łomiankach Dominika Kowalczyk-Ptasińska 
omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego  
do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek   
w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (21 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej 
przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek  w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 
Godz. 16:37 



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 12 porządku obrad. 
 
Ad 13. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego  
w zakresie dożywiania w ramach realizacji wieloletniego rządowego programu „Posiłek  
w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Łomiankach Dominika Kowalczyk-Ptasińska 
omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
Głos zabrał radny Michał Naftyński. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania w ramach realizacji wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole  
i w domu” na lata 2024-2028. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (21 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
ustanowienia gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania w ramach realizacji 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 
Godz. 16:41 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 13 porządku obrad. 
 
Ad 14. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych 
kandydatów na ławników. 
 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że Prezes Sądu Okręgowego  
w Warszawie zwrócił się z prośbą o dokonanie wyborów uzupełniających ławników do Sądu 
Okręgowego - 2 osoby, do Sądu Rejonowego dla Warszawy Żoliborza w Warszawie - 2 osoby  
i do Sądu  Rejonowego dla Warszawy Żoliborza, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych - 1 
osoba. Powołanie zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników dokonywane 
jest w drodze uchwały rady, o czym stanowią przepisy ustawy prawo o ustroju sądów 
powszechnych. Do zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników 
zaproponowała radną Agnieszkę Gawron-Smater, radnego Marcina Etienne i radnego Macieja 
Wroniewskiego.  
Ww. radni wyrazili zgodę na kandydowanie.  
Radny Jerzy Serzysko zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Lenarda. Radny Grzegorz Lenard 
wyraził zgodę na kandydowanie. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 
ławników: Agnieszka Gawron-Smater, Marcin Etienne, Maciej Wroniewski, Grzegorz Lenard. 



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (21 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie powołania 
zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników. 
 
Godz. 16:44 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 14 porządku obrad. 
 
Ad 15. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji 
informacji o kandydatach na ławników. 
 
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji  
o kandydatach na ławników. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (21 głosów za; 
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zasięgnięcia 
od Komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników. 
 
Godz. 16:46 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 15 porządku obrad. 
 
Ad 16. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru zachodniej części sołectwa 
Łomianki Dolne – etap I. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mariola Niecikowska poinformowała,  
że w dniu 27 lipca 2023 roku do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wpłynęła petycja mieszkańca 
Łomianek. Dotyczyła ona zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru zachodniej części sołectwa Łomianki Dolne - etap I, przyjętego uchwałą numer XXXIII/ 
378/217 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 2 października 2017 roku. W dniu 19 września 
2023 r. po zapoznaniu się z pismami oraz wyjaśnieniami Naczelnika Wydziału Geodezji, 
Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego Piotra Kowalskiego, 
Komisja podjęła stanowisko, że petycja jest pozytywna: 3 głosów za, 0 głosów przeciw, 1 głos 
wstrzymujący. Jednocześnie członkowie Komisji przegłosowali wniosek, by sprawę przekazać 
do Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 
głosów wstrzymujących się. 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 
Głos w dyskusji zabrał: radny Michał Naftyński oraz radny Janusz Skonieczny. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany miejscowego planu 



zagospodarowania przestrzennego obszaru zachodniej części sołectwa Łomianki Dolne – etap 
I. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (0 głosów za; 
21 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada nie podjęła uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru zachodniej części sołectwa Łomianki Dolne – etap I. 
 
Godz. 16:59 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 16 porządku obrad. 
 
Ad 17. 
Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 
 
Godz. 16:59 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 17 porządku obrad. 
 
Ad 18. 
Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
Radny Grzegorz Bryk oraz Jerzy Serzysko zadali pytanie. Burmistrz Łomianek Małgorzata 
Żebrowska-Piotrak zwróciła się do radnych z prośbą o złożenie zapytania na piśmie. 
Następnie wypowiedział się radny Janusz Skonieczny. 
 
Godz. 17:06 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 18 porządku obrad. 
 
Ad 19. 
Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że sprawozdanie z działalności 
Przewodniczącej w okresie między sesjami zostało przesłane radnym na skrzynki e-mailowe. 
 
Godz. 17:06 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 19 porządku obrad. 
 
Ad 20. 
Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska o godzinie 17:07 zamknęła obrady LXXXIX sesji 
Rady Miejskiej w Łomiankach i poinformowała, że kolejna sesja zaplanowana jest  
na dzień 28 grudnia 2023 r. Ponadto Przewodnicząca złożyła życzenia świąteczne.  
 

1.Lista obecności. 

2. Transkrypcja. 



Przygotował(a): Justyna Mrowca 

 

Stenogramy i protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, wyniki imiennego głosowania, stanowiska i aktualne składy komisji Rady Miejskiej dostępne są w serwisie internetowym Urzędu Miejskiego 

www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej www.bip.lomianki.ploraz w Biurze Rady Miejskiej (ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41) 
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